
Retsudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 5. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 551
Vil ministeren i forlængelse af sin besvarelse af S 482 af 16. januar 2025 kommentere 
på, at folketingsmedlem Frederik Vad (S) den 11. januar 2025 udtalte til TV2 Øst - i 
modsætning til ministeren, der ikke ønsker at gøre noget - at "Jeg tænker, at det er et 
meget spændende forslag [omfatte P-vagter af vagtloven], og jeg kan sige på vegne 
af Socialdemokratiet, at vi er meget åbne over for at kigge nærmere på det". Der henvi-
ses til artiklen ”Folketingsmedlem: - P-vagter er nødt til at blive behandlet ordentligt”, 
TV2east.dk, den 11. januar 2025.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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